
Van:  

Verzonden: dinsdag 15 december 2020 10:01 

Aan: '  

  

  

 
Geachte , 

 

Bij het gesprek dat u van grote afstand heeft waargenomen, was inderdaad onze toezichthouder, de 

 aanwezig. 

De heer Nijman sprak echter over een positief gesprek tussen de  

en zeker niet van een discussie. 

Wellicht dat u daar het gesprek over aan kunt gaan  

 

Zoals ik u telefonisch al heb verteld, werkt de Omgevingsdienst in opdracht (mandaat) van de 

gemeente Buren. 

De gemeente Buren kan daarom ook bepalen dat ze een bepaalde kwestie graag zelf willen 

oppakken. 

Dat is op dit moment het geval: de gemeente Buren heeft de Omgevingsdienst gevraagd voor dit 

moment even te wachten met verdere acties ten aanzien van de modder op de weg. 

Dit omdat de gemeente de kwestie graag zelf wil bekijken/beoordelen. 

En bovendien is de weg de afgelopen keren wel schoongemaakt. 

 

Ik kan dus helaas op dit moment weinig voor u betekenen en moet u verwijzen naar de gemeente 

Buren. 

Als het goed is, bent u al bekend met onder meer de BOA van de gemeente Buren. 

U kunt bij de gemeente Buren ook vragen naar de , jurist van de gemeente. 

 

Hopende u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

 

Met vriendelijke groet, 

 

 

Juridisch medewerker handhaving 
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Verzonden: vrijdag 11 december 2020 17:39 
 

 

 

Geachte   

 

Na ik heb begrepen zou er deze week inzake  overleg plaats vinden met 

het bestuur (B&W) van Buren. Wat er is gebeurd weet ik niet, maar gistermiddag kwam 

opnieuw de grote giertank van  de Dwarsweg weer overspoelen.  

 

Het eerste wat uit de tank kwam leek wel gier dat werd geloosd, een zwarte blubber zooi, zie 

de eerste foto van gisteren. Daarna heeft alles een hele tijd stil gestaan  

 Waarschijnlijk, na ik kon zien op grote afstand, een hele discussie tussen  

 vermoed ODR medewerker .  

 

Hierna ging ieder zijn eigen weg en is de giertank verder gegaan met het overspoelen van de 

Dwarsweg. Zo ook weer werd onze op/afrit voor de derde keer in korte tijd onder geknoeid 

met een water- modderstroom. De andere personen waren inmiddels al weggereden.  

Omdat ik weer zelf foto's kan maken, heb ik van alle drie keren (26 nov, 3 en 10 dec) de foto's 

bijgevoegd.  

 

Het lijkt er momenteel erg op dat er gewoon niets wordt opgelost, het dagelijkse ritueel gaat 

gewoon door. Deze week viel het nog enigszins mee vanwege de nachtvorst en weinig regen. 

Echter het bomen rooiseizoen gaat nog een paar maanden door.  

 

Al vele jaren zijn deze problemen van modder op de weg bekend en kunnen de plegers bijna 

onbelemmerd hun gang gaan. Zelf heb ik onderhand het idee dat de boomkwekers in de 

gemeente Buren (en dat zijn er vele in deze gemeente, gelukkig de meeste van goede wil) een 

zekere bescherming krijgen van B&W en dat het beleid het niet toelaat dat het juridisch 

adequaat wordt opgelost.  

 

Als ik het verkeert heb hoor ik graag wat dan wel het probleem is om het niet op te lossen.  

 

Met vriendelijke groet,  

 

  


